
 

 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

 

 

Aan:  College van B&W 

Van:  GroenLinks Zwolle, Anja Roelfs 

Datum:         12 april 2021 

Onderwerp:   Deel Scooters 

 

Titel: Deelscooters 

Geacht college, 

 

De afgelopen week werd er nieuws gepubliceerd over deelscooterbedrijven die de markt 

op willen in Zwolle. 

GroenLinks juicht het delen van vervoersmiddelen toe, echter uit ervaring van andere 

steden blijkt dat de deelscooters doorgaans het gebruik van de fiets vervangt en dat  zou 

daarmee haaks staan op de ambitie die we in Zwolle kennen om meer mensen op de 

fiets te krijgen in de stad. 

Daarom wil ik u de volgende vragen graag voorleggen. Omdat het zo actueel is en ik niet 

weet wanneer een vergunning verstrekking op de planning staat wil ik vragen deze 

vragen  met spoed te beantwoorden. 

 

1. Is het college op de hoogte van het verdringende effect van deelscooters op 

gebruik van de fiets? Zo ja, waarom wordt tegen de fietsambitie in overwogen 

deelscooters in de stad te introduceren? Electrische fietsen zouden een alternatief 

voor deelscooters kunnen zijn 

Zo nee is het college bereid om dit eerst te onderzoeken alvorens de vergunning 

te verlenen?  

2. In menig stad met deelscooters ontstaat er een probleem op trottoirs doordat de  

scooters daar op de stoepen achtergelaten worden. Naast het gegeven dat dit 

voor verrommeling en overlast zorgt, we willen fietsen al niet overal geplaatst 

hebben laat staan scooters, zorgt het voor voetgangers en helemaal slechtziende 

voetgangers voor onveilige situaties. Herkent het college deze risico’s? Welke 

acties worden er bij het verstrekken van een vergunning gedaan om dit te 

voorkomen? 

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

 

Anja Roelfs 

Raadslid 


